
  

 

2024-08-04, 9:30 h 

Plzeň, zasedací místnost FBŠ Slavia Plzeň, U Borského parku 2916/19 

Zápis z jednání 04/2024 

Přítomni: Lukáš Grundler – hejtman Karlovarský kraj, Milan Bejček – hejtman Plzeňského kraje, František 

Truhlář – člen VV, Pavel Strejček – člen VV, Vladimír Grosser – člen VV, Václav John – člen VV,  Václav Patera 

– manažer regionu, Dominik Dolejš – koordinátor regionu, Daniel Novák - host 

1) Jednání zahájil Milan Bejček, který řídil jednání. VV schvaluje program jednání / usnesení 2024-04-01 

2) VV schvaluje zápis z minulého jednání / usnesení 2024-04-02 

3) Zapisovatelem zápisu je Dominik Dolejš, ověřovatelem je Václav Patera. 

4) Ligová komise 

Dominik Dolejš sdělil účastníkům jednání informace z prezenční schůzky sekretářů LK v Brně 26.3.2024. 

Dále pak informoval o schůzi zástupců oddílů se sekretariátem Ligové komise KVaPL v rámci regionální 

valné hromady 23.4.2024. Lukáš Grundler dále hovořil o systému 4+1 u mládežnických soutěží, uvedl, že 

region KVaPL může v tomto projektu provádět jistou „pilotní verzi“, informace dále doplnil František Truhlář a 

Daniel Novák.  

Proběhla debata ohledně systému soutěží starších a mladších žáků v nadcházející sezóně, kdy František 

Truhlář přednesl návrh na možnost hrát zápasy v kategorii starších žáků na delší hrací čas, v kategorii 

mladších žáků pak navrhl krajské rozložení soutěží. Proběhla také komplexní diskuse ohledně regionálních 

soutěží na další sezonu. 

5) Komise rozvoje 

Václav Patera přednesl informace o původně plánovaném rozvojovém turnaji 3+1 dospělých, který se 

nakonec neuskuteční, nicméně Český florbal bude spolupořadatelem firemního turnaje dospělých v Plzni. 

Dále informoval o Akci regionu na téma „První pomoc“, kdy tato akce bude dostupná všem možným 

účastníkům. 

6) Komise mládeže a metodiky 

Václav Patera informoval ohledně příprav jednotlivých regionálních družstvech na ODM, František Truhlář 

doplnil informace o nadstandardní práci vedoucích jednotlivých družstev a jejich organizaci práce při 

přípravách. 

 



  

 

7) Komise rozhodčích a delegátů 

Václav John společně s Václavem Paterou informovali o nominacích regionálních rozhodčích na play-off a 

play-up jednotlivých soutěží, rozhodčí z regionu velmi často vypomáhají v okolních regionech, proběhla i 

nominace regionálních rozhodčích KVaPL na Moravě na zápasy vyřazovacích částí. 

8) Různé 

Dominik Dolejš představil informace ohledně plnění regionálního obsahového plánu, uvedl pak také 

zvýšenou sledovanost regionálních sociálních sítí, především pak na Instagramu, kde regionální profil 

dosáhl šesti set sledujících. 

VV bere na vědomí informace ze sekretariátu 

VV bere na vědomí informace ohledně příprav regionální VH 

VV bere na vědomí zápis z cel. VV 

VV bere na vědomí informace z komisí na cel. úrovni 

VV bere na vědomí materiály k připomínkování – bez připomínek 

9) Termín příštího jednán dle dohody 6.5.2024 / usnesení 2024-04-03 

 

Pokud není uvedeno jinak proběhlo hlasování: 

6-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Konec jednání: 12:00   

 

Zapsal: D. Dolejš, Ověřil: V. Patera 

 

 


